
                                                                                                                                         
Referat af bestyrelsesmøde hos Eric Ravn, Møllevej  

Dato:  08. oktober   kl. 19:00 – ca. 21:30  

Deltagere: Eric - Ole - Ann – Annalise - Henrik og Else  

Afbud fra:   Gunnar (kommer evt. senere)  

Dagsordenspunkt 

 

Referat 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

 

OK 

2. Opfølgning på igangværende 

opgaver: 

 

Hjemmeside og facebook 

Hjemmesiden fungerer ikke optimalt, hvad kan bestyrelsen 

gøre for at forbedre vores hjemmeside? 

Beslutning: Vi taler punkter igennem til mødet den 20/10. 

Henrik holder møde med Ole Kruuse d. 21/10. 

Nis Peter Schultz mangler koder for at kunne bruge vores 

facebook side. 

Beslutning: Charlotte overdrager koder m.m. til Facebook 

til Nis Peter.  

3. Plantedag den 9. nov. 2024 

 

Kl. 10 – 14. Pølsevogn? 

Kommunen kommer med løgene og underviser i, hvordan 

plantningen foregår.  

Pølsevogn? 

Beslutning: Henrik kontakter en pølsemand. 

4. Juletræstænding 

 

Se arbejdsbeskrivelse af arr. 

Beslutning: Else kontakter Birkely, Eric bestiller juletræ. 

Lys på og opstilling af juletræ 23/11 kl. 9.  Henrik søger 

kommunen om tilladelse. Else kontakter Simon vedr. tjansen 

som julemand. Annalise aftaler med Helle om slikposer. Else 

aftaler med kirken. Henrik aftaler med spejdere omkring salg 

gløgg. Henrik sørger for omtale på Facebook. Ann kontakter 

efterskolen, om vi kan låne borde til overrækning af 

slikposer. Else køber vin til julemand. Eric sørger for 

lydanlæg. Else modtager julemand og sønderjysk pigegarde 

og sørger for de sidste aftaler vedr. tænding af træet og 

musikledsagelse. Else byder velkommen. Træ og lys 

nedtages af Eric, Henrik og Ann (og Ole) 2/1 2025 kl. 9.30. 

5. Generalforsamling den 6. feb. 2025 

 

Se beskrivelse til bybladet. 

Beslutning: Annalise og Ann genopstiller som suppleanter. 

Ole, Else og Eric stiller op til genvalg bestyrelsen. 

6. Økonomi og regnskab 

 

Bylauget har pt.: 258 medlemmer, 62 enlige og 186 familier 

samt 10 virksomheder.  

Vi har en saldo i banken på 222.092, 35 kr. 

Vi har en pluskonto på 3397,74 kr. 

Vi har kontantbeholdning på 4084 kr. 



                                                                                                                                         
Jeppe Korsager (AMUI) har fået Elses kontaktoplysninger 

vedr. støttepenge til støttefesten. 

Beslutning: Vi tage først stilling til spørgsmålet om 

støttepenge, når vi har en henvendelse.  

7. Hjemmeside og Facebook    

 

Hvilke arrangementer skal vi have på Facebook i den 

nærmeste fremtid? 

Beslutning: 

Plantedagen og juletræsarrangementet, samt 

generalforsamling i startnovember.  

8. Sæsonprogram 

 

10. april Fællesarrangement 

26. april Damvandring 

Uge 20 foredrag om Power2x  

23. juni Sankt Hans 

10. + 13. juni Samtaleuge + 14. juni Torvedag  

25. september Fællesarrangement 

23. nov. Juletræstænding 

5. feb. 2026 Generalforsamling 

Beslutning: Sæsonprogrammet er godkendt. 

9. Landdistriktskonference Den 28. nov.  2024 kl. 17.30-21.00 på Gesten Kro,  

Hvem deltager?  

Beslutning: Else, Gunnar og Henrik. 

10. Bestyrelsens arbejdsdag den 20. 

okt. Kl. 9 – 14 

 

Forslag til indhold: 

- Kommunikationsplatform og opbevaring af filer og 

koder m.m.  

- Hjemmeside 

- Interne opgaver generelt. 

- Byskov 

- Hvervning af nye medlemmer (jf. nedenstående pkt. 

evt.) 

Beslutning:  

Ovenstående indhold er godkendt.  

Ann kontakter skolens kontor vedr. bookning af lokale og 

forplejning. 

11. Siden sidst Ølsmagning kun fire fra bestyrelsen plus to andre borgere 

var tilmeldt, og derfor blev det aflyst.  

Byens fællesarrangement med 110 deltagere hvor alle havde 

betalt. Det gik godt med alle indlæg. 

Frivillighedsdagen:  En spændende dag hvor 9 ud af byens 

13 foreninger deltog. Efter Bylaugets opfattelse gav DGI`s 

oplæg, og snakken i grupperne efterfølgende et godt indblik i 

de forskellige foreningers udfordringer. Ved afslutning på 

dagen blev aftalen, at der indkaldes til et nyt foreningsmøde 

om et halvt år. Ambassadører er Signe, Ulla og Else. 

12. Interne opgaver som skal løses.  

Punktet vil være tilbagevendende 

hele året. 

Jf. ovenstående.  



                                                                                                                                         

 

13. Evt.  Hvervning af nye medlemmer: Hvad kan vi gøre for at få 

nye medlemmer – i særdeleshed de unge tilflyttere? 

Beslutning: Punktet sættes på til den 20/10 (jf. pkt. 10). 

Dagsordenspunkter til næste møde den 7. 

nov. hos Henrik 

Juletræstænding – sæsonprogram – generalforsamling –

artikler til byblad (1. jan.) 


